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ANKOMST 
 
Ble det arrangert et velkomstprogram for nye studenter? 
Ja. 
 
Har du engasjert deg i foreninger og/eller idrettslag? 
Nei. 
 
Deltok du på språkkurs i forkant av undervisningsperioden? 
Nei. 
 
AKADEMISK 
 
Hvilke emner tok du ved vertsinstitusjonen? 
Cognition and Development og Design for user experience. 
 
Måtte du bytte emner etter ankomst? 
Nei. 
 
Hvordan var undervisningen og vurderingsformen ved vertsinstitusjonen? 
Undervisningen er veldig lik som i Norge, men vurderingsformen mye strengere, da man behøver 5,5 
poeng av 10 bare for å stå. Det er veldig vanlig å bruke mer enn 3 år på en bachelor i Nederland fordi de 
aller fleste stryker i flere fag. 
 
Hvor fornøyd er du med faglig utbytte? 
Fornøyd. 
 
I hvilken grad var det faglige innholdet relevant for ditt studieprogram ved UiS? 
Svært relevant. 
 
BOLIG 
 
Hvordan skaffet du deg bolig? 
Jeg kjente allerede noen på universitetet som hadde et rom ledig. Jeg tror jeg var spesielt heldig, fordi 
Nederland er i en presset boligkrise. 
 
Omtrent hvor mye betalte du i husleie per måned? (i NOK) 
4200. 
 
PRAKTISK INFORMASJON 
 
Var støtten fra Lånekassen tilstrekkelig under utvekslingen? 
Ja. 
 
Hvordan ordnet du mobilabonnement, internett, bank og lignende? 
Jeg holdt på mitt norske mobilabonnement. Internett var det en av mine romkamerater i kollektivet som 
tok seg av. For å få en bankkonto må man registrere seg på en adresse, dermed får man en nederlandsk 
form for fødselsnummer som bankene krever for å åpne konto. De har ofte studentkontoer som er 
billigere enn de vanlige. 



 
Hvilke typer forsikringer tegnet du i forkant? 
Jeg tegnet studentforsikring med ANSA. 
 
Reiste du miljøvennlig? Eksempler er buss/tog 
Nei. 
 
Hvorfor/Hvorfor ikke? 
Det hadde tatt flere døgn, og jeg hadde med for mye bagasje til at jeg kunne drasse med på den selv. 
 
ERFARING 
 
Hvordan vil du beskrive oppholdet ditt? 
Fantastisk gøy! Jeg har møtt mennesker jeg har knyttet med til ut livet, og fått opplevelser og sett 
steder jeg bare kunne drømme om! Twente har en massiv campus som er helt fantastisk fin, det er verdt 
å bare spasere rundt for å få sett hele denne perlen. 
 
Hva har vært det mest positive? 
Menneskene jeg har møtt har vært det beste. Fordi Twente er et internasjonalt universitet har jeg møtt 
mennesker som har gitt meg innblikk i nye kulturer, og tatt meg imot med åpne armer. Det har vært en 
enestående opplevelse å få bli kjent med så mange forskjellige mennesker. Jeg føler det har gitt meg 
rom til å utvikle meg på så mange flere måter enn jeg hadde trodd. 
 
Hva opplevde du som mest utfordrende? 
Det som har vært mest utfordrende har til tider vært språk, da det er veldig varierende 
engelskferdigheter både i undervisning og blant medelever. En annen utfordring var det rent praktiske 
som oppstod, som å finne et sted å bo, å få gode nok karakterer slik at man står og får de 
studiepoengene man trenger. 
 
Vil du anbefale andre studenter å reise på utveksling? 
JAA!! En opplevelse man kommer til å tjene på for resten av livet! Kjempegøy og så lærerikt i møte med 
andre personer fra ulike bakgrunner. Også får man muligheten til å prøve noe helt nytt, og se fantastiske 
steder! 
 


